
Záznam 

ze schůze OV Kuří konané dne 3. 11. 2011 

 

Schůze OV se zabývala následujícími záležitostmi: 

 

 

1) Kontrola zápisu z minulé schůze: 

 

 doprava – obstarání a instalace dopravního značení v Květné ul. projednáváno s MÚ; 

 

 OV se vyjádřil k materiálu o vyhodnocení vlivu uvažovaných tras D 3 – Praha – České 

Budějovice na životní prostředí v tom smyslu, že byl potvrzen jako předešlý podrobný 

rozbor podkladu pro EIA, kdy trasa „Západní“ (Posázavím) sice více zasahuje přírodu, 

ale je šetrnější k obyvatelstvu zasaženého regionu, přičemž varianta „Východní“ 

(okolo Říčan a v případě podvariant A2 a A3 vycházející z MUK Lipany a vedoucí přes 

katastr Kuří) má vysoce negativní vliv na zdraví lidí, tedy z komplexního hlediska na 

životní prostředí je třeba preferovat variantu „Západní“; 

 

 petice MÚ za urychlení výstavby části SOKP D 518 – v Říčanském kurýru byl zveřejněn 

text petice za urychlení výstavby části Silničního okruhu kolem Prahy D 518 od D1 do 

Běchovic (nebo alespoň po Černokosteleckou ul.). JUDr. Kousal apeloval na tajemníka 

MÚ ing. Maříka, aby v rámci urychlení a zlevnění výstavby byla vypuštěna zcela 

zbytečná mimoúrovňová křižovatka u Lipan, zadávající úvahy o trasách dalších 

různých vysokokapacitních komunikací kolem Kuří;  

  

 kanalizace Kuříčko II. etapa – proběhlo jednání s ing. Heyrovským z MÚ, dle vyjádření 

starosty musí být nejdříve zpracován (předpoklad konec listopadu) materiál ohledně 

obecného řešení akcí s příspěvkem občanů a firem; OV bude zvažovat i jiné 

efektivnější varianty než dosavadní uvažovanou tlakovou kanalizaci s částečnou 

gravitací do sběrné jímky; 

  

 kanalizace Kuří – příprava optimálního modelu trvá; 

 

 lávka přes potok – v rámci brigády dne 22. 10. 2011 byly dovezeny 4 betonové panely 

jako podklad pod nosníky; pokovení povrchu není vzhledem k následným svářečským 

pracím reálné, bude tedy po opatření materiálu (nosníků) proveden nátěr; 

  

 budova bývalé samoobsluhy – materiál ohledně směny za parcelu s objektem města 

v Říčanech má jít do rady již 10. 11. 2011; 



 

 pozemek Sokola V Roklích – JUDr. Kousal hovořil telefonicky se starostou Sokola 

Říčany a Radošovice ing. Kubešem, který sdělil, že jednání s ČSTV pokračují 

s předpokladem kladného výsledku, tj. opravy zápisu v katastru nemovitostí; 

 

 betonové žlaby uskladněné v ul. Skalní – úkol trvá;  

  

 nedovolená stavba odvodnění ing. Markem – jednání se uskuteční 8. 11. 2011 v 10.00 

hod. na Stavebním úřadě Říčany;  

 

 záplavy v Kuří – p. Chaloupecký se zúčastnil jednání s p. Řezáčem na odboru správy 

majetku MÚ u Mgr. Matoušové (a za účasti ing. Heyrovského) – p. Řezáč přislíbil, že 

po dobu 3 let nebude okolo Kuří pěstovat kukuřici a způsobenou škodu při 

přívalových deštích v červnu 2011 uhradí formou sponzorského daru. Bližší 

podrobnosti budou projednány na příští schůzi OV, na kterou bude p. Řezáč pozván; 

 

 nová směrnice o činnosti OV – bude projednávána v zastupitelstvu dne 9. 11. 2011, 

JUDr. Kousal k návrhu (nerespektujícím předešlé připomínky OV Kuří a OV Strašín) 

vypracoval další připomínky, které odešle na MÚ. Dne 17. 10. 2011 proběhlo jednání 

na MÚ Říčany, které se mělo týkat financování činností OV, ale jednání o tom (kromě 

konstatování, že vzhledem k nedostatku peněz zůstává příspěvek 2.000 Kč na občana 

místní části stejný) vůbec neproběhlo. Mimo rámec jednání na závěr OV Kuří uplatnil 

svůj dlouhodobý požadavek zvýšení uvedeného příspěvku na 3.000 Kč, směrování 

části podílu příjmů města z daní z nemovitostí placených v k. ú. Kuří přes fond 

infrastruktury města do Kuří a popř. i dalších místních poplatků. Na poslední chvíli byl 

program změněn pouze na požadavek na nahlášení investic na rok 2011, které byly již 

dříve MÚ oznámeny; 

 

 prořez retardéru u kapličky – bude znovu zvážen (vzhledem k možnosti poškození 

takovéhoto nového okraje retardéru provozem motorových vozidel) na jaře 

s eventuálním použitím vsakovacích betonových tvárnic před kapličkou; 

  

 vyčištění příkopu u č. p. 20 – bude provedeno při brigádě dne 12. 11. 2011 (sraz 

v 9.00 hod.) zaměřenou na úpravu návsi a vyčištění kanalizace po přívalových deštích; 

 

 plot mezi hasičskou zbrojnicí a školou – připravuje p. Vít s p. Chaloupeckým; 

 

 vloupání do prostoru Klubu Kuří – JUDr. Kousal předal zatímní doklady o nákupu 

nových dveří a zasklení oken pí Vaškovské na MÚ, další budou předány následně;

  



 ochrana prostor Klubu Kuří – p. Kakeš předal kalkulaci na 9.640 Kč bez DPH; schůze 

provedení odsouhlasila;  

 

 vyčištění rybníka – p. Vít zajistil digitální zaměření a zajistil provedení sondáže dna 

(loďka zabezpečena p. Chaloupeckým). JUDr. Kousal jednal na vodoprávním odboru a 

odboru životního prostředí MÚ ohledně povolení (ohlášení úprav) a právního režimu 

rozboru bahna. Vedoucí vodoprávního odboru ing. Rathauská, při splnění zákonných 

podmínek nemá námitek pro provedení akce, s RNDr. Michlem byly prodiskutovány 

(bezrozporově) varianty rozboru bahna, jediným otevřeným problémem je otázka 

uložení sedimentu na parc. č. 180/2 vedle rybníka (není zemědělskou půdou, je v KN 

vedena jako rybník). V opačném případě při nesouhlasu oddělení ochrany přírody 

odboru životního prostředí MÚ by sedimenty musely být uloženy po dohodě 

s vlastníkem jako hnojivo na zemědělskou půdu. Ing. Smetánkou bylo řečeno, že 

vedení města musí danou lokalitu vidět a zorganizuje za své účasti návštěvu starosty 

a tajemníka města u rybníka na místě samém. Pak budou pokračovat práce na 

rozpočtu nutném pro podání žádosti o dotaci na KÚ nejpozději do 15. 12. 2011; 

Eventuální uložení sedimentu na parcele č. 180/2 vedle rybníka bude znovu 

projednáno s vlastnicí;  

 

2) mikulášský večírek – se uskuteční 10. 12. 2011 v 16.00 hod v Klubu Kuří. Pro děti 

budou mimo jiné připraveny dárkové tašky; 

  

3) školení o hasičsko- zdravotní tématice – p. Chaloupecký informoval, že toto školení, 

které organizuje, proběhne koncem listopadu 2011; 

  

4) výměna zářivek – pí Fialová upozornila, že nesvítí světla veřejného osvětlení k rybníku 

a nad retardérem; JUDr. Kousal objedná u p. Linky opravu; 

 

5) různé – brigáda k předzimní úpravě a úklidu návsi se uskuteční v sobotu 12. 11. 2011 

v 9.00 hod. (sraz u hasičské zbrojnice) lopaty a hrábě s sebou. 

 

 

Zapsal JUDr. Kousal 


